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PONEDELJEK       5. 5. 2025          RŽENI KRUH         SIR          PAPRIKA        ČAJ    

 

         

      POROVA JUHA      SVINJSKI ZREZEK Z  NJOKI       KITAJSKO ZELJE  
     

                                  
 

TOREK 6. 5. 2025             MLEČNI RIŽ              POSIP           JABOLKO 
 

                              
 

  ZELENJAVNA JUHA        PIŠČANEC        RIŽ Z GRAHOM          SOLATA 
 

                     

SREDA 7. 5. 2025      KRUH       TUNIN NAMAZ        ČAJ         PARADIŽNIK 
      

               
 

  FIŽOLOVA JUHA     SESEKLJANI ZREZEK      PIRE KROMPIR     SOLATA 
 

                     
 

ČETRTEK 8. 5. 2025 
 
 

                      HAMBURGER               ČAJ 
  

                                       

            PIŠČANČJA OBARA Z ŽLIČNIKI              SKUTINO PECIVO 
 

                                       
 

PETEK 9. 5. 2025            ŠTRUČKA               JOGURT             BANANA 
 

                  

 MILIJONSKA JUHA     CVETAČNI POLPETI     PROSENA KAŠA     SOLATA 
  

             
 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

PONEDELJEK 12. 5. 2025        JAJČNI NAMAZ       KRUH       PAPRIKA       ČAJ 
  

     

     KORENČKOVA JUHA                 RIŽOTA           SOLATA S FIŽOLOM     
 

                           
 

TOREK 13. 5. 2025          KORUZNI KOSMIČI      JOGURT       HRUŠKA  
 

                           
 

       KOKOŠJA JUHA          GOVEDINA       AJDOVA KAŠA        RADIČ 
 

                           
 

SREDA 14. 5. 2025                           GRIS                         BANANA 
 

                      

                 ČUFTI          PIRE KROMPIR          BISKVIT S SADJEM 
                                                                                                                                      

                         

ČETRTEK 15. 5. 2025 
 
 

 ŠTRUČKA        PIŠČANČJA PRSA      PARADIŽNIK       ČAJ      
 

               
 

                       BORANJA                   KRUH              SLADOLED 
               

                      

PETEK 16. 5. 2025   KRUH        SKUTNI NAMAZ Z ZELIŠČI      PAPRIKA    ČAJ 
  

        

           ZELENJAVNA JUHA         OSLIČ        KROMPIRJEVA SOLATA        
 

                                   
 



PONEDELJEK 19. 5. 2025           KEFIR         SIROVA ŠTRUČKA           BANANA 
 

  

  CVETAČNA JUHA       NJOKI V SIROVI OMAKI       SOLATA S ČIČERIKO 
 

                                                      
TOREK 20. 5. 2025           KRUH       NAMAZ S PIŠČANCEM          ČAJ  

 

                   
 

                   GOLAŽ                POLENTA               GROZDJE 
 

                                

SREDA 21. 5. 2025       ŽEMLJA       MOCARELA        PARADIŽNIK      ČAJ      
 

    
 

     GOVEJA JUHA        PIŠČANEC V OMAKI       TRI ŽITA        ZELJE 
 

               
 

ČETRTEK 22. 5. 2025 
 
 

        KREMNA  ZELENJAVNA JUHA            KRUH           
 

                                  

BROKOLIJEVA JUHA     ŠPAGETI PO BOLONJSKO     SOLATA S ČIČERIKO               
                                                                                                                                      

                                  

PETEK 23. 5. 2025           UMEŠANA JAJCA            KRUH           PAPRIKA        
 

                         

 POROVA JUHA   RIBJI FILE        KROMPIRJEVA SOLATA       LIMONADA 
 

              
 



 PONEDELJEK 26. 5. 2025        KRUH      LEČIN NAMAZ    PARADIŽNIK       ČAJ 
 

                      
 

        JUHA          PIŠČANEC           RIŽ Z GRAHOM          RDEČA PESA 
 

                     

TOREK 27. 5. 2025         OVSENI KOSMIČI           MLEKO       HRUŠKA  
 

           

    PREŽGANKA         POLŽKI S TUNINO OMAKO        MEŠANA SOLATA 

 

                          
 

SREDA 28. 5. 2025          KRUH       JETRNI NAMAZ      PAPRIKA      ČAJ 
 

       

       PAPRIKAŠ          KUSKUS         VANILI JEV PUDING S PRELIVOM 
 

                         
 

ČETRTEK 29. 5. 2025 
 
 

        KRUH      KISLA SMETANA      KORENČEK      ČAJ  

 

          

   GOBOVA JUHA    SVINJSKI ZREZEK   AJDOVA KAŠA        SOLATA   
  

                     

PETEK 30. 5. 2025      KRUH      PIŠČANČJA PRSA       PARADIŽNIK       ČAJ 
 

        

  CVETAČNA JUHA       ŠIROKI REZANCI Z GOBAMI       ZELJE S FIŽOLOM 
 

                            
 


